

## Correspondence between initialisation table and Common Criteria Evaluation

*STARCOS32QES\_TABLES.doc, V1.5/16.03.2012*

The following table provides information about the evaluated variants of STARCOS 3.2 QES. If the number of the Initialisation Table returned by your STARCOS 3.2 QES smart card is listed in the table below and the number of the ROM mask corresponds to the one provided in your user documentation, your STARCOS 3.2 QES smart card is evaluated according to Common Criteria. In case the version of your smart card has undergone a Common Criteria certification, the number of the associated CC Certificate is given in the table below (refer to your user manual how to obtain the number of the Initialisation Table and the number of the ROM mask of your card). The table also provides you with the number of the corresponding Conformity Assessment, proving that your STARCOS 3.2 QES smart card is a Secure Signature Creation Device that enables you to generate qualified electronic signatures.

In case the number of the Initialisation Table returned by your STARCOS 3.2 QES smart card is not listed here or the number of the ROM mask returned by your STARCOS 3.2 QES smart card does not match with the one provided in your user documentation, your STARCOS 3.2 QES smart card can NEITHER be regarded as a product evaluated according to Common Criteria NOR as a Secure Signature Creation Device (SSCD) and does NOT entitle you to generate qualified electronic signatures.

TOE Version	Number of Initialisation Table	CC Certificate	Conformity Assessment
1.1	01 03 23 08 43 A6 69 90 B7 B4 F6 EC	BSI-DSZ-CC-0407-2008 BSI-DSZ-CC-0407-2008-MA-01	BSI.02102.TE.11.2008
1.1	01 03 23 09 0B F6 7B C1 61 AE 07 B5	BSI-DSZ-CC-0407-2008 BSI-DSZ-CC-0407-2008-MA-01	BSI.02102.TE.11.2008
2.0	01 00 03 01 5A 40 AC CA E6 48 8E C5	BSI-DSZ-CC-0456-2009	BSI.02114.TE.12.2008
2.0	01 00 03 03 A1 DB 81 0B 24 5D 9B A7	BSI-DSZ-CC-0456-2009	BSI.02114.TE.12.2008
2.0	01 00 03 04 F9 CD 27 A7 6E 8D 42 31	BSI-DSZ-CC-0456-2009	BSI.02114.TE.12.2008
2.0	01 00 03 05 A1 35 4F 13 8D 1D 56 37	BSI-DSZ-CC-0456-2009	BSI.02114.TE.12.2008
2.0B	01 00 03 E3 98 84 24 2C 03 25 51 7D	BSI-DSZ-CC-0495-2009	BSI.02115.TE.12.2008
2.1B	01 00 03 0B C5 3F 4F 51 78 D8 91 D0	BSI-DSZ-CC-0648-2010	---

## Bezug zwischen Initialisierungstabellen und Common Criteria Evaluierungen

*STARCOS32QES\_TABLES.doc, V1.5/16.03.2012*

Die folgende Tabelle informiert Sie über die evaluierten Varianten von STARCOS 3.2 QES. Falls sowohl die Nummer der Initialisierungstabelle, die von Ihrer STARCOS 3.2 QES Chipkarte ausgegeben wird, mit einer Nummer aus der folgenden Tabelle übereinstimmt und die Nummer der ROM Maske mit derjenigen übereinstimmt, die in Ihrer Benutzerdokumentation aufgeführt ist, dann ist Ihre STARCOS 3.2 QES Chipkarte nach Common Criteria evaluiert. Sollte für die Initialisierungstabelle darüberhinaus ein CC Zertifikat angegeben sein, dann ist Ihre Produktvariante gemäß dem referenzierten CC Zertifikat zertifiziert (wie Sie die Nummer der Initialisierungstabelle und der ROM Maske Ihrer Karte ermitteln, entnehmen Sie bitte Ihrer Benutzerdokumentation). Die nachfolgende Tabelle gibt Ihnen auch Auskunft über die Nummer der zugehörigen Bestätigung nach Signaturgesetz (optional), die belegt, dass es sich bei Ihrer STARCOS 3.2 QES Chipkarte um eine sichere Signaturerstellungseinheit handelt, mit der Sie qualifizierte elektronische Signaturen erstellen können.

Falls die Nummer der Initialisierungstabelle, die von Ihrer STARCOS 3.2 QES Chipkarte ausgegeben wird, nicht in der nachfolgenden Tabelle aufgeführt ist oder die Nummer der ROM Maske, die von Ihrer STARCOS 3.2 QES Chipkarte ausgegeben wird, nicht mit derjenigen übereinstimmt, die Sie Ihrer Benutzerdokumentation entnehmen, dann ist Ihre STARCOS 3.2 QES Chipkarte weder als nach den Common Criteria evaluiertes Produkt noch als sichere Signaturerstellungseinheit anzusehen und bietet Ihnen nicht die Möglichkeit, qualifizierte elektronische Signaturen zu erzeugen.

TOE Version	Number of Initialisation Table	CC Certificate	Conformity Assessment
1.1	01 03 23 08 43 A6 69 90 B7 B4 F6 EC	BSI-DSZ-CC-0407-2008 BSI-DSZ-CC-0407-2008-MA-01	BSI.02102.TE.11.2008
1.1	01 03 23 09 0B F6 7B C1 61 AE 07 B5	BSI-DSZ-CC-0407-2008 BSI-DSZ-CC-0407-2008-MA-01	BSI.02102.TE.11.2008
2.0	01 00 03 01 5A 40 AC CA E6 48 8E C5	BSI-DSZ-CC-0456-2009	BSI.02114.TE.12.2008
2.0	01 00 03 03 A1 DB 81 0B 24 5D 9B A7	BSI-DSZ-CC-0456-2009	BSI.02114.TE.12.2008
2.0	01 00 03 04 F9 CD 27 A7 6E 8D 42 31	BSI-DSZ-CC-0456-2009	BSI.02114.TE.12.2008
2.0	01 00 03 05 A1 35 4F 13 8D 1D 56 37	BSI-DSZ-CC-0456-2009	BSI.02114.TE.12.2008
2.0B	01 00 03 E3 98 84 24 2C 03 25 51 7D	BSI-DSZ-CC-0495-2009	BSI.02115.TE.12.2008
2.1B	01 00 03 0B C5 3F 4F 51 78 D8 91 D0	BSI-DSZ-CC-0648-2010	---